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Zápisnica č. 2 
Z mimoriadneho zasadnutia Komisie mládeže SZĽH, spolu s členmi VV 

SZĽH a členmi RŠR SZĽH a SO SZĽH, 
konaného 1. júna 2020  (pondelok) od 09,00 hod., prostredníctvom 

aplikácie TEAMS 
 

Prítomní:  
1/ Ing. Ján Jaško 
2/ Ing. Igor Guryča 
3/ Mgr. Tomáš Pšenka 
4/ p. Žigmund Pálffy 
5/ Mgr. Tomáš Chrenko 
6/ p. Martin Štrbák 
7/ p. Jozef Škrak 
8/ Mgr. Ivan Feneš  
9/ Ing. Milan Novák 
  
Ospravedlnení: Mgr. Ján Šimko 
 
 
Prítomní hostia: Dr. Ján Filc, p. Michal Handzuš, Mgr. Marcel Ozimák, p. Pavol Remžík, Mgr. Peter 
Kúdelka, p. Lukáš Pék, p. Miroslav Lažo, p. Michal Šťastný 
 
 p. Ján Jaško preveril uznášaniaschopnosť Komisie mládeže SZĽH, ďalej len KM na ktorú je 
potrebná nadpolovičná vačšina členov KM. 
Prítomní – 9 
Neprítomní – 1    
p. J. Jaško skonštatoval, že KM je uznášaniaschopná. 
 
Program komisie mládeže:  

1. Otvorenie 

Určenie zapisovateľa zasadnutia  

2. Návrh modelu súťaže dorastu 

3. Situácia v mládežníckom hokeji v bratislavskom regióne v kategórii dorast a kadet, riešenie 

4. Schéma finančnej podpory dorast – junior 

5. Rôzne  - Smernica pre určenie výnimiek z určenia vekových kategórií 
6. Nasledujúce zasadnutie 

 

 



 

 

 

 

Bod 1. – Otvorenie 

 

Ján Jaško privítal pritomných a otvoril rokovanie. Zo zasadnutia sa vytvára zvukový záznam. 
 

Bod 2. -  Návrh modelu súťaže dorastu 

Páni Kúdelka a Pék zo Súťažného oddelenia odprezentovali návrh možného formátu súťaže 
EXD a 1LD v nasledujúcej sezóne, reflektujúci najmä časové dopady s ohľadom na 
predpokladané posuny začiatkov súťaží a taktiež ekonomické dopady pandemie. Účastníci 
meetingu diskutovali o všetkých súvisiacich témach, kde najviac rezonovala oblasť 
reprezentácie U18 a s tým súvisiacich špecifikách a otázka dôležitosti dostatočnej dĺžky 
sezóny v tejto vekovej kategórii. KM sa zhodla, že je potrebné promptne zrealizovať k tejto 
téme stretnutie klubov, ktoré plánujú prihlasovať do sezóny družstvá dorastu.  

Bod 3. -  Situácia v mládežníckom hokeji v bratislavskom regióne v kategórii dorast a kadet, 

riešenie 

 

 RRM BA Miroslav Lažo a RI BA Michal Šťastný predstavili konkrétnu situáciu v Bratislave po 

konzultovaní všetkých trénerov jednotlivých klubov v týchto kategóriách a predostreli 

niekoľko návrhov. Najpravdepodobnejším riešením je vytvorenie nového družstva 

v Hamuliakove, kde vedenie ponúklo zázemie. Potrebná je spolupráca zainteresovaných BA 

klubov. RRM M. Lažo zorganizuje spoločné stretnutie BA klubov k tejto téme. KM všeobecne 

podporuje vznik ďalšieho družstva dorastu v Bratislave a najmä rozvoj spolupráce klubov 

s cieľom udržať čo najviac hráčov v systéme.  

 

Bod 4. -   Schéma finančnej podpory dorast – junior 

 

Igor Guryča predstavil materiál s konkrétnymi návrhmi alokácie finančných zdrojov z kapitoly 

štartovného alebo z predpokladaných rezerv, ktoré by mohli slúžiť na podporu 

dorasteneckých a juniorskych družstiev, ktoré nedosahujú dostatočnú podporu z tzv. 

Histórie hráča. Mala by zapezpečiť, aby všetky družstvá v súťažiach mali istú hodnotu 

podpory na kategóriu, ktorá by im mala byť dofinancocaná v prípade, že tútu hodnotu 

podpory z Histórie hráča nedosiahnu. KM konštatuje, že tieto vekové kategórie sú dlhodobo 

finančne poddimenzované a je potrebné hľadať zdroje ako ich podporiť zo strany SZĽH. Igor 

Guryča dopracuje túto finančnú časť do materiálu všeobecných športových podmienok pre 

kategórie dorast a junior a tento materiál bude predložený na VV. 

 

Bod 5. -   Rôzne  

 

 Igor Guryča predstavil návrh Smernice. KM a Ján Filc za RŠR sa uzniesli, že potrebné detaily 

tejto smernice doladia vo vzájomnej kooperácii páni Filc a Guryča.  



 

 Žigmund Pálffy navrhol, aby do budúcna mala KM v rozpočte vyčlenené financie na projekty 

podporujúce mládežnícky hokej, o ktorých by v príslušnej výške mohla KM rozhodovať.  

 

 Ján Filc navrhol, aby RŠR spoločne s KM a ďalšími kompetentnými odborníkmi zasadli a určili 

priority, kam a akým spôsobom by mali prúdiť do hnutia financie zo štátnej dotácie tak, aby boli 

naplnené najdôležitejšie potreby hnutia aj v prípade, že štátna dotácia bude v blízkej budúcnosti 

krátená, nakoľko sa plánuje zaradenie hokeja a futbalu naspäť do vzorca k ostatným uznaným 

športom. 

 

 

Plán najbližšieho zasadnutia KM  je júl 2020, termín bude upresnený  

 
Zapísal  Ing. Guryča Igor  

 
 

 
  

V Bratislave, dňa 1. júna 2020 


